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Interpelacja do Prezydenta Miasta Ciechanów 

 

 Na prośbę Mieszkańców składam interpelację w sprawie rozważenia przez 

władze miasta zamontowania sekundników na najważniejszych skrzyżowaniach o 

dużym natężeniu ruchu  posiadających sygnalizację świetlną. 

 

Sekundniki odmierzają czas, który pozostał do zmiany świateł. Ich zadaniem 

jest poprawa płynności ruchu. Eksperci motoryzacyjni podkreślają, że kierowcy stojąc 

na czerwonym świetle wiedzą, za ile sekund zapali się zielone i mogą się 

przygotować odpowiednio wcześniej do ruszenia z miejsca. Ci, którzy zbliżą się do 

sygnalizatora otrzymają informację, która pozwoli im podjąć decyzję o tym, czy 

zacząć hamować, czy jednak zdążą bezpiecznie i spokojnie przejechać przez dane 

skrzyżowanie. 

 

Zdaniem ekspertów przejezdność dróg, na których są zamontowane 

sekundniki, zwiększyła się o ponad 10%, a do tego poprawia się komfort 

prowadzenia pojazdu. Rozwiązanie takie doskonale sprawdza się m.in. w Płocku. 
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